
    P r o t  o k ó ł   Nr X /2011 

 

z  sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 10 sierpnia 2011 r. 

 

Początek sesji godz. 12.00     zakończenie – godz. 14.05 

 

Radni obecni: 

 

 1.Konieczny Janusz 

            2.Dębski Janusz 

 3. NiemiecWojciech  

 4. Bałut Krzysztof 

5.Burczyk Stanisław  

6. Gierad Alfreda 

7. Malik Adam  

8. Małek Janusz  

 9. Mindur Andrzej  

10. Ołowiańczyk Zygmunt 

11. Szajna Anna 

12. Trygar Krystyna  

13. Tutak Piotr 

14 Węgrzyn Maria 

 15. Stączek Jerzy  

 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli : 

 

- Wójt Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 

- Zastępca Wójta Gminy Zarszyn    - Pan Zbigniew Dec 

- Sekretarz Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Piotrowski  

- Radca prawny      - Pani Agata Kustra Frączek 

- Radni Rady Powiatu Sanockiego 

- Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy i referatów w Urzędzie Gminy 

- Sołtysi. 

 

Porządek obrad: 

    

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie  między sesjami, w tym z realizacji  

uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Zarszyn do realizacji projektu pod 

tytułem”Każde dziecko jest inne - nauczanie przez indywidualizację w Gminie Zarszyn”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współpracę międzynarodową Gminy 

Zarszyn z Miastem Sambor – Ukraina. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania 

11. Zakończenie sesji. 
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Ad. 1.  Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny, który powitał 

zebranych  i na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych. Obrady 

były zatem prawomocne do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 2.  Nie wniesiono propozycji zmian do ustalonego porządku obrad.     

 

Ad. 3. Nie wniesiono uwag i propozycji zmian do protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4. W punkcie interpelacje radnych – interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Wójt Gminy złożył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami , a także 

z realizacji uchwał Rady Gminy,  ilości wydanych zarządzeń  i  z działalności poszczególnych 

referatów w Urzędzie Gminy.  Informacje te stanowią załączniki do protokołu. 

 

Nad złożonymi sprawozdaniami  głosu w  dyskusji nie zabierano. 

 

Ad 6. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 r.  

 

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady Gminy odbytym w dniu 9 sierpnia br. 

Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła proponowany projekt zmian do uchwały budżetowej na 

2011 r. Po przeprowadzonej dyskusji członkowie Komisji powyższy projekt uchwały jednomyślnie 

zaopiniowali pozytywnie.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

- Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 r. Uchwała podjęta 

została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad 7. Kolejny projekt uchwały dotyczył przystąpienia Gminy Zarszyn do realizacji projektu pod 

tytułem”Każde dziecko jest inne - nauczanie przez indywidualizację w Gminie Zarszyn”. 

 

- Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem mówiącym o tym, że w związku  

z rozpoczęciem realizacji rzez Wojewódzki Urząd Pracy w Rzeszowie projektu pn. „ 

Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania w klasach I-III szkół podstawowych”  

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytetu IX Rozwój wykształcenia  

i kompetencji w regionach, Poddziałania 9.1.2. Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup 

o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych, 

istnieje możliwość otrzymania  dofinansowania działań szkół na ważnym, pierwszym etapie 

edukacyjnym w realizacji treści i wymagań określonych w nowej podstawie programowej.  

Gmina Zarszyn planuje objąć projektem wszystkie szkoły podstawowe z terenu gminy.  

W ramach projektu w szkołach będą prowadzone zajęcia dodatkowe, wspierające indywidualizację  

procesu dydaktycznego oraz doposażone zostaną bazy dydaktyczne szkół.  

Kwota wniosku 210 000 zł w całości przeznaczona zostanie na zakup materiałów dydaktycznych  

i organizację zajęć dodatkowych dla klas I-III. W projekcie nie jest wymagany wkład własny.  

Mając na względzie potrzebę rozwoju szkół prowadzących kształcenie ogólne ukierunkowane na 

wyrównanie szans edukacyjnych uczniów i zmniejszenie dysproporcji w ich osiągnięciach 

edukacyjnych oraz podnoszenie jakości procesu kształcenia na terenie Gminy Zarszyn, 
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 przystąpienie do projektu ”Indywidualizacja procesu nauczania wychowania w klasach I-III szkół 

podstawowych” jest zasadne. 

 

- Przewodniczący  Komisji Polityki Społecznej Pan Wojciech Niemiec oznajmił, że na posiedzeniu 

w dniu 9 sierpnia br. w/w projekt był przedmiotem analizy. Po przeprowadzonej dyskusji 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali omawiany projekt uchwały,  wyrażając tym samym 

zgodę na przystąpienie Gminy Zarszyn do realizacji projektu pn. ”Każde dziecko jest inne - 

nauczanie przez indywidualizację w Gminie Zarszyn”. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny dodał, iż Wójt Gminy wniósł autopoprawkę 

polegającą na dodaniu w podstawie prawnej art. "5a ust. 2 pkt. 1". 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia Gminy Zarszyn do realizacji projektu pod tytułem”Każde dziecko jest inne 

- nauczanie przez indywidualizację w Gminie Zarszyn”. Uchwała podjęta została jednomyślnie.  

W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8. Ósmy punkt porządku obrad dotyczył  podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

współpracę międzynarodową Gminy Zarszyn z Miastem Sambor – Ukraina. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem mówiącym o tym, że uchwała o współpracy 

zagranicznej z Miastem Sambor tworzy obraz działań , które mają pomóc w budowaniu  i rozwoju 

Gminy jako samorządu otwartego na współpracę w różnych dziedzinach i z różnymi podmiotami. 

Miasto Sambor jest miastem powiatowym w województwie lwowskim,liczy ok. 40 tys 

mieszkańców. Ma bardzo dobrze rozwiniętą współprace zagraniczna szczególnie z gminą  Jasło, 

Ustrzykami i Brzozowem. Jest miastem bardzo dobrze rozwijającym się gospodarczo. Prowadzi 

szeroką działalność kulturalną i sportową. Jest również dużym centrum handlowym  

w województwie lwowskim.  

W dniu 22 lipca 2011 r. na zaproszenie mera Sambora odbyły się rozmowy wstępne przedstawicieli 

Gminy Zarszyn i Sambora. Obie strony wstępnie wyraziły wolę współpracy i określiły kierunki 

współpracy. Podpisanie porozumienia może zostać wykorzystane do pozyskania środków unijnych 

na realizację zadań inwestycyjnych oraz działań o charakterze  nieinwestycyjnym pomiędzy 

partnerami. Współpraca międzynarodowa między społecznościami obywatelskimi nabiera 

wielkiego znaczenia, przyśpiesza budowę społeczeństwa aktywnego. Porozumienie pozwoli na 

wykorzystanie potencjału gminy oraz korzyści wynikających z  zaplanowanych przedsięwzięć, 

które wyrażają przyjaźń, otwartość i pozwolą zwiększyć aktywność mieszkańców Gminy Zarszyn 

i poszerzyć współpracę o nowych partnerów zagranicznych. Mając na uwadze powyższe 

sformułowania, niezbędne jest podjęcie uchwały o współpracy zagranicznej z miastem Sambor 

 i upoważnienie Wójta Gminy Zarszyn do podpisania porozumienia w tej sprawie.  

 

- Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Wojciech Niemiec poinformował, że omawiany 

projekt uchwały był przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji w dniu 9 sierpnia 2011 r.  

Członkowie Komisji  jednomyślnie wyrazili zgodę na współpracę międzynarodową Gminy Zarszyn 

z Miastem Sambor na Ukrainie.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny dodał, iż Wójt Gminy wniósł autopoprawkę 

polegającą na skreśleniu w podstawie prawnej art. "18 ust. 1". 
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Innych głosów  w dyskusji nie zabierano. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na współpracę międzynarodową Gminy Zarszyn z Miastem Sambor – 

Ukraina.  Uchwała podjęta została jednomyślnie.W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 

- W oparciu o podjęta uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na współpracę międzynarodową Gminy 

Zarszyn z Miastem Sambor – Ukraina. - Radny Krzysztof Bałut zapytał Wójta, na jakiej 

płaszczyźnie prowadzona jest współpraca Miasta Sambor z Jasłem , Brzozowem czy Ustrzykami 

oraz  na jakie zadania Wójt ma plany pozyskiwania środków pozabudżetowych w ramach 

współpracy naszej Gminy z Miastem Sambor. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny odczytał skierowaną do Rady Gminy petycję   

mieszkańców i młodzieży Posady Jaćmierskiej  wraz z załączonymi 67 podpisami  dotyczącą 

zamontowania dodatkowego oświetlenia ulicznego w kilku punktach tej miejscowości.  

Po zapoznaniu  Wysokiej Rady w tym pismem Przewodniczący Rady Gminy oznajmił,  

że kompetentnym do rozpatrzenia powyższej sprawy jest Wójt Gminy , któremu to pismo zostanie  

przekazane.  

 

- Sołtys Posady Jaćmierskiej wnioskował, aby na pisma kierowane do Urzędu Gminy otrzymywał 

odpowiedź w terminie, gdyż każdorazowo z podejmowanych działań  rozliczany jest przez Radę 

Sołecką. 

 

- Radny Adam Malik zapytał kiedy zostanie zrealizowany wniosek o powołanie Komisji , której 

zadaniem byłoby dokonanie  przeglądu  dróg gminnych  i wewnętrznych. Zadaniem tej Komisji  

byłoby wykazanie  na wyasfaltowanych drogach gminnych i wewnętrznych powstałych ubytków, 

które wskazują na potrzebę wykonania napraw nawierzchni . 

Drugie zapytanie Radnego dotyczyło terminu poprawy  stanu technicznego drogi gminnej  

w Posadzie Jaćmierskiej, wykazywanej do realizacji w ramach środków powodziowych.  

 

- Radny Stanisław Burczyk wnioskował o wygospodarowanie w budżecie gminy środków na zakup 

przenośnych  atestowanych bramek dla  drużyny "Orlików" przy LKS „Szarotka” w Nowosielcach, 

i LKS „Orzeł” w Bażanówce. 

Następnie Radny Burczyk zaapelował o większą dbałość i poszanowanie sprzętu mienia gminnego, 

tj. między innymi namiotów,   które są wypożyczane na różnego rodzaju uroczystości gminne. 

Sprzęt ten jest niszczony i dekompletowany, a powinien być użytkowany właściwie i służyć jako 

wspólne dobro majątkowe gminy.  

 

- Radny Andrzej Mindur zapytał,  czy w ramach przyznanej  drugiej transzy środków 

powodziowych będzie realizowany remont  wskazywanych dróg w Odrzechowej, a także kiedy  

zostanie  dokończony w Odrzechowej remont  drogi powiatowej  od skrzyżowania z drogą gminną 

do drogi wojewódzkiej na odcinku ok. 50 m i remont mostu na tej drodze. 

 

- Radny Zygmunt Ołowiańczyk zapytał w następujących sprawach : 

- czy jest już przygotowana dokumentacja na wykonanie przyłączy do sieci kanalizacyjnej 

budowanej w Pielni, 

- czy prace związane z modernizacją  boiska sportowego w Pielni i Odrzechowej w ramach projektu 

Odnowa i Rozwój Wsi rozpoczęte zostaną zgodnie z terminem przewidzianym w tym projekcie 

- kiedy zostanie przeprowadzony remont drogi powiatowej Pisarowce – Nowotaniec. 
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- Radny Wojciech Niemiec wskazał na pewne niedociągnięcia podczas ostatnio wykonywanego 

remontu na drogach w Bażanówce wskazując np. że nie wszędzie wzdłuż drogi wywieziony został 

kamień jak również nie do końca zwałowany. Ponadto Radny kwestionował poprawność wykonania 

remontu drogi k. p. Ciupki w Bażanówce twierdząc, że "asfalt  wylany został w błoto". 

Radny zapytał także, czy już zostały podjęte konkretne działania w kierunku rozwiązania   

sporu z jedną z mieszkanek Posady Jaćmierskiej, która nie wyraża zgody na zajęcie działki do 

celów budowlanych pod  budowę kolektora przesyłowego ścieków z Bażanówki  i kiedy ten spór 

zostanie zakończony. 

 

 Radna Krystyna Trygar zwróciła się z zapytaniem do Radnych Rady Powiatu Sanockiego: 

- kiedy zostanie wybudowany chodnik dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej w Posadzie 

Zarszyńskiej za mostem w rejonie koło  sklepu spożywczego(strona prawa). 

- kiedy zostanie poprawione odwodnienie na wyremontowanej drodze powiatowej  

w Posadzie Zarszyńskiej, gdyż  po opadach deszczu w niektórych miejscach zalegają kałuże wody  

i trudno tą drogą przejść,  

- zapytała także , kiedy zostanie doprowadzona do ostatecznego załatwienia sprawa rozbiórki 

częściowo spalonego niezamieszkałego budynku w Posadzie Zarszyńskiej, 

- czy w najbliższej przyszłości planowana jest budowa oświetlenia  terenu  przy budynku domu 

kultury w Posadzie Zarszyńskiej, na które  opracowana  jest już pełna dokumentacja. 

 

-Radny Piotr Tutak zapytał w następujących sprawach : 

-czy Urząd Gminy monitoruje  budowę sieci szerokopasmowej Internetu realizowaną  przez 

Telekomunikację Polska  SA. Poprosił o zwrócenie szczególnej uwagi na to , by  podczas 

wykonywanych  prac przy  wykopach  na asfaltowej drodze gminnej w ciągu  ulicy Długiej  

z Zarszyna do Długiego zastosowano właściwą technologię  prac , gdyż może tam powstać trwałe 

uszkodzenia nawierzchni drogi. 

-czy  np. przy realizacji odbudowy  drogi gminnej mieszkańcy przyległych posesji mogą skorzystać 

z obecności wykonawcy i prywatnie za odpowiednią odpłatnością  mogą  zlecać wykonanie 

asfaltowych  zjazdów  i do kogo mają się w tej sprawie zwrócić.  

 

- Sołtys Posady Zarszyńskiej zapytała do kogo skierować   interwencję  dotyczą uciążliwego 

wypalania śmieci przez jednego  z mieszkańców Posady Zarszyńskiej. 

 

- Radna Maria Węgrzyn zapytała, czy istnieje jakakolwiek szansa , by  wzdłuż  drogi powiatowej 

relacji Długie - Pakoszówka  w Długiem na odcinku  drogi od skrzyżowania z droga krajową  do 

cmentarza wybudowany został  chodnik dla pieszych.   

 

- Radny Janusz Dębski zapytał  w sprawie planowanej budowy zbiornika retencyjnego w Pielni, czy 

ta inwestycja ma szansę realizacji. 

 

Ad. 10. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili : 

 

W pierwszej kolejności odpowiedzi udzielił Pan Bogusław Rakoczy - Kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Środowiska : 

 

- Radnemu Adamowi Malikowi mówiąc, iż w miesiącu wrześniu br. dokonany zostanie przegląd 

dróg gminnych i  zostaną  naprawione uszkodzenia nawierzchni  na tych drogach.  

 

- Radnemu Andrzejowi Mindurowi, że z chwilą pozyskania środków na usuwanie skutków powodzi  

zostanie wykonany remont dróg w Odrzechowej, 
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- Radnemu Wojciechowi Niemcowi, że po komisyjnym odbiorze remontowanych gminnych dróg  

w Bażanówce i Zarszynie wskazane usterki zostały poprawione. 

 

- Radnej  Krystynie Trygar - Kierownik Rakoczy odpowiedział, iż  w sprawie rozbiórki 

niezamieszkałego  budynku  w Posadzie Zarszyńskiej  z Urzędu Gminy  wysłane zostało pismo  

o interwencję w tej sprawie do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Sanoku a wobec 

wniosku Radnej - pismo zostanie powtórzone.  

 

- Radnemu Piotrowi Tutakowi - Kierownik Rakoczy odpowiedział, iż na każde przejście przez 

drogę gminną wymagana jest zgoda Wójta  Gminy. Ponadto poprosił, ażeby zgłaszać wszelkie 

stwierdzone nieprawidłowości w trakcie tej prowadzonej inwestycji, bowiem po jej zakończeniu  

zostanie przeprowadzona kontrola prawidłowości wykonania napraw dróg w rejonach  

wykonawstwa inwestycji. 

 

- Panią Sołtys Posady Zarszyńskiej Kierownik Rakoczy poinformował, że  zgłoszenie w sprawie  

wypalania śmieci na posesji należy skierować  do  Policji  lub do  straży pożarnej. 

 

- Radna Rady Powiatu Pani Grażyna Borek poinformowała o prowadzonych i planowanych do 

realizacji zadaniach w zakresie poprawy  stanu  technicznego dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Sanockiego i  Gminy i Zarszyn,  między innymi o: 

- przygotowywanej  dokumentacji na remont mostu w Pastwiskach  w kierunku na Rudawkę,  

- planowanym do wykonania w najbliższym czasie  remoncie  mostu w Posadzie Zarszyńskiej   

i przepustu w Bażanówce 

- drodze   powiatowej  Pisarowce -Nowotaniec zgłoszonej  do realizacji w ramach  Narodowego 

Programu  Odbudowy Dróg Lokalnych, 

- o planowanym do wykonania w w terminie do końca października br. przeglądzie  drogi 

powiatowej w Posadzie Zarszyńskiej pod  kątem poprawy stanu jej odwodnienia,  

- o planowanym rozpatrywaniu zgłaszanej przez Radną Trygar potrzebę budowy chodnika wzdłuż 

drogi powiatowej w Posadzie Zarszyńskiej  w terminie późniejszym , 

- planowanym na ten rok opracowaniu  dokumentacji na remont  nawierzchni drogi powiatowej 

relacji Jaćmierz - Turze Pole,  

- o pozytywnej akceptacji Starostwa Powiatowego na remont drogi i mostu w Odrzechowej w ciągu 

drogi powiatowej Zarszyn- Odrzechowa, 

- składny wniosek o wykonanie  remontu drogi powiatowej relacji Długie -Pakoszówka na odcinku 

Długie -Bażanówka nie uzyskał  pozytywnej weryfikacji Urzędu Wojewódzkiego w Rzeszowie. 

 

- Radny Rady Powiatu Sanockiego Pan Dariusz Jęczkowski poinformował Radnego Stanisława 

Burczyka o tym ,  iż istnieją  możliwości  pozyskania  pozabudżetowych środków  na zakup  

wnioskowanych przez Radnego 2 kompletów bramek dla istniejących dziecięcych drużyn 

piłkarskich i taki wniosek pomoże złożyć. 

 

- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej udzielił odpowiedzi na pozostałe zapytania : 

- Radnemu Krzysztofowi Bałutowi mówiąc,  iż  Mer Miasta Sambora wyraża wolę  szerokiej  

współpracy w zakresie pozyskiwania środków i poszukuje partnerów do tej współpracy. Jest 

partnerem wiarygodnym. Do 30 września br. istnieje możliwość składania   wniosku  ramach 

Programu Współpracy Transgranicznej Polska-Białoruś - Ukraina z 90% dofinansowaniem  

w ramach którego do podziału  jest ponad 88 mln euro. Czas oczekiwania na rozstrzygnięcie 

wniosku  to okres od 1 do 1,5 roku i taki wniosek z Miastem Sambor zostanie złożony. 

 

- Radnemu Stanisławowi Burczykowi podziękował, że poruszył temat dekompletowania 

pożyczanego sprzętu mienia gminnego i zaapelował także o jego większe poszanowanie.  
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- Wójt  Gminy Pan Andrzej Betlej poinformował o pogarszającej się sytuacji w pozyskiwaniu firm 

do realizacji zadań remontowych i inwestycyjnych.. Firmy przystępując do przetargów dają 

najniższą cenę, natomiast później jakość wykonywanych  robót często o nie jest najlepsza. 

Następnie Wójt poinformował w jaki sposób mogą zostać wykorzystane ewentualnie 

zaoszczędzone w trakcie przetargu środki na dalsze remonty dróg w ramach usuwania skutków 

powodzi i ulewnych deszczó. 

 

- Radnemu Zygmuntowi Ołowiańczykowi wyjaśnił, że obecnie trwają  prace dokumentacyjne przy 

opracowaniu  kosztorysów na  wykonanie  przyłączy do sieci kanalizacyjnej w Bażanówce i Pielni. 

Następnie Wójt Gminy poinformował o trudnej sytuacji związanej z wyłonieniem wykonawcy na  

realizację zadań z PROW  - ogólny brak  wykonawców - i jednocześnie dodał,  iż "obecnie  łatwiej 

jest pozyskać  środki  finansowe  niż wyłonić dobrego wykonawcę do realizacji zadania".  

 

- Radnemu Wojciechowi Niemcowi - Wójt odpowiedział, że nadal trwają rozmowy z jedną  

z mieszkanek Posady Jaćmierskiej  i jednocześnie   poszukiwane są  inne sposoby  na przejście 

z budową kolektora  kanalizacyjnego odprowadzającego ścieki z miejscowości Bażanówka.   

 

- Radnej Krystynie Trygar Wójt odpowiedział, iż na wykonanie oświetlenia przy domu kultury  

w Posadzie Zarszyńskiej jest już przygotowana pełna dokumentacja, jednak w budżecie gminy na 

2011 r. nie ma na ten cel żadnych wolnych  środków. 

 

- Radnemu Piotrowi Tutakowi Wójt odpowiedział, że  środki na usuwanie skutków powodzi  

wydatkowane mogą być tylko na odtworzenie nawierzchni dróg.  Z tych środków  nie wolno w 

żaden sposób  poprawiać rowów , przepustów , zjazdów,  natomiast  jeżeli mieszkańcy chcą  sobie 

prywatnie wykonać zjazdy do własnych posesji, to powinni zgłosić się bezpośrednio do  

wykonawcy tego zadania.  

 

- Radnemu  Januszowi Dębskiemu Wójt opowiedział, że w sprawie planowanej budowy zbiornika 

retencyjnego w Pielni złożony został protest  grupy mieszkańców sprzeciwiającej się tej inwestycji. 

W związku z tym w  tej sprawie Wójt ponowne przeprowadzi  rozmowę z Dyrektorem 

Podkarpackiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  w Rzeszowie,   ustalając  zasadność  

realizacji tej inwestycji.  

 

Ad 11. Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował 

wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach stwierdzając , że  program sesji został w pełni 

zrealizowany. Ogłosił dziesiątą sesję Rady Gminy Zarszyn w bieżącej kadencji 2010-2014   

za zamkniętą.  

 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący 

Irena Kasza               Rady Gminy Zarszyn 

              mgr Janusz Konieczny  


